

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S18/19-041

### 中六備試日

敬啟者：為使中六學生積極面對公開試，現特安排以下測考練習：

活動日期	9月24日(一)	活動時間	8:10 a.m. - 1:00 p.m.
活動時間及程序	8:10 a.m. - 8:50a.m.	通識小測	
	8:50 a.m. - 9:20a.m.	小息	
	9:20 a.m. - 10:35a.m.	數學小測	
	10:35 a.m. - 11:05a.m.	小息	
	11:05 a.m. - 1:00p.m.	中文科：觀賞電影《畫皮》，學生需要在觀賞後完成有關校本評核的工作紙	
備註	1. 由於整項活動時間較長，請學生自備少量食水和乾糧 2. 已訂9月24日飯盒的學生，會安排於9月13日補回飯盒 3. 當日放學時間為下午1時正		

如有查詢，請致電 23800241 與班主任聯絡。

請於 2018 年 9 月 17 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致  
貴家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2018 年 9 月 13 日

回 條

### 中六備試日

敬覆者：有關 貴校通告（編號: S18/19-041）內容，業已知悉，並同意敝子弟參與是項活動。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：\_\_\_\_\_

家 長 姓 名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_ 班 號：\_\_\_\_\_

簽 署：\_\_\_\_\_

請於 2018 年 9 月 17 日或以前透過「家校通系統」回覆

2018 年 \_\_\_\_ 月 \_\_\_\_ 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19-041

13<sup>th</sup> September, 2018

To: Parents

### S6 DSE Preparation Day

To better prepare S6 students for the upcoming DSE, the School has made special arrangements on the following day:

Date of Event	24 September (Monday)	Time of Event	8:10 a.m. – 1:30 p.m.
Content	8:10 a.m. – 8:50a.m.	Liberal Studies Test	
	8:50 a.m. – 9:20a.m.	Break	
	9:20 a.m. – 10:35a.m.	Mathematics Test	
	10:35 a.m. – 11:05a.m.	Break	
	11:05 a.m. – 1:00p.m.	Chinese School-based Assessment – movie appreciation and SBA worksheet	
Remarks	1. As it will be a rather long activity, please prepare some drinking water and snacks such as bread and biscuits.		
	2. Lunch box ordered for 24 <sup>th</sup> September will be prepared and given to students on 13 <sup>th</sup> September		
	3. Students will leave school at 1:00p.m.		

For enquiries, please contact Class Teachers at 2380 0241. Please reply through the "School Comm System" on or before 17 September, 2018. Thank you very much for your attention.



*Chiu Cheung Ki*  
Dr. Chiu Cheung Ki  
Principal

----- ✂ -----  
Reply Slip

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19-041 has been read and understood. I agree to let my child join the above activity.

Name of student: \_\_\_\_\_

Name of parent: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **17 September 2018**.

Date: \_\_\_\_\_